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نگرانی از کاهش رعایت 
پروتکل های بهداشتی 

درهفته های اخیر

وعده تعادل 
در  بازار 
تخم مرغ

روحانی در هیات دولت:

هفته نامه
سیاسی ، اقتصادی

آمریکا 
امروز به نقطه 
شکست حتمی 

خود رسید

رییس جمهوری با بیان اینکه فشار حداکثری  آمریکا در بخش 
سیاسی و حقوقی به انزوای حداکثری آمریکا تبدیل شده است، 
گفت: اگر آمریکا بخواهد قلدری کند با پاسخ قاطع تهران مواجه 

می شود.
به گزارش »هم قلم« به نقل از ایرنا،»حجت الاسلام والمسلمین 
امروز  گفت:  دولت  هیات  جلسه  در  روزیکشنبه  روحانی«  حسن 
سی ام شهریور سال ۱۳۹۹ به عنوان یک روز به یادماندنی در تاریخ 
دیپلماسی ما خواهد بود. آمریکا به عنوان یک کشور زورگو در سطح 
جهان تلاش سرسختانه ای برای تحمیل مجدد تحریم های شورای 
امنیت علیه ملت ایران آغاز کرد و مخصوصا روندی که در ماه های 
اخیر و در یک ماه گذشته دنبال می کرد، امروز به نقطه شکست 

حتمی خود رسید.  
وی با بیان اینکه آمریکایی ها در دو سال و نیم اخیر تلاش کردند 
یک ائتلاف جامعه جهانی به اصطلاح خود علیه ایران به وجود آورند، 
اظهار داشت: آمریکایی ها از روزی که از توافق هسته ای خارج شدند، 
فکر می کردند در زمان کوتاهی اتحادیه اروپا را به سمت خود بکشانند 
و فکر می کردند با تحریکات خود، ایران اقداماتی را انجام دهد که آنها 
بهانه لازم را برای بازگشت قطعنامه های شورای امنیت پیدا کنند.  

رییس جمهور با بیان اینکه خوشبختانه آمریکا در تمام مراحل 
در این مدت با شکست و پاسخ منفی جامعه جهانی حتی متحدان 
سنتی خود مواجه شده است، تصریح کرد: آمریکا نتوانست ائتلافی 
علیه ما ایجاد کند و در یک ماه گذشته هم تلاشی که انجام داد تا 
لغو محدودیت های تسلیحاتی ایران را جلویش بایستد و نگذارد در 
یک ماه آینده تحریم های تسلیحاتی لغو شود،  دچار شکست شد.  

روحانی با بیان اینکه فشار حداکثری آمریکا علیه ملت ایران در 
بخش سیاسی و حقوقی تبدیل به انزوای حداکثری آمریکا تبدیل 
شده است، خاطرنشان کرد: امروز در جهان دیپلماسی همه شاهد 
هستند در یک ماه گذشته آمریکا سه بار پیاپی دچار شکست در 
شورای امنیت شده است. یعنی همان جایی که آمریکایی ها فکر 

می کردند شورای امنیت نقطه قوت آنهاست.
رییس دولت تدبیر و امید ادامه داد: به دلایل مختلف و تاریخی و 

دلایل اینکه حق وتو دارند به دلایل این که دوستان سنتی داشتند، 
همیشه فکرمی کردند حداقل در شورای امنیت سازمان ملل شکست 

نمی خوردند. البته در مجمع عمومی زیاد شکست خوردند.
وی گفت: شاهد این بودیم که در شورای امنیت ۱۳ عضو از ۱۵ 
عضو این شورای در برابر آمریکا ایستادند و از برجام حمایت کردند و 
نظر آمریکا را نپذیرفتند. البته کاری آمریکا از یک ماه پیش در زمینه 
به اصلاح استفاده از ماشه شروع کرده بود یک حرف نامعقولی بود 

که برای هیچ کس در دنیا قابل پذیرش نبود.

 بی اعتنایی شورای امنیت به نامه آمریکا ارزشمند بود
رییس جمهوری افزود: کسی که به طور رسمی از جمعی خارج 
شده و گفته من در این جمع نیستم دومرتبه بگوید من می خواهم از 
حقوق عضویت در این جمع استفاده کنم. کسی که عضویت در آن 
جمع را به عنوان یک حادثه تاریخی بسیار بد علیه دولت قبلی سخن 
گفته حالا می خواهد برگردد و از حقوق آن استفاده کند.  این مثل 
آدمی  است که از تابعیت یک کشور خارج شده و می خواهد در یک 
روز برگردد و از حقوق تابعیت آن کشور استفاده کند. بنابراین کاملا 
روشن بود که آمریکا در این زمینه دچار شکست حتمی می شود.

وی ادامه داد: اما شیوه ای که شورای امنیت اتخاذ کرد یک شیوه 
ارزشمندی بود یعنی شیوه بی اعتنایی به تقاضا و نامه آمریکا بود و این 
که شورای امنیت هیچ جلسه ای برای درخواست آمریکا تشکیل نداد 

این بهترین شیوه ای بود که این سازمان در برابر آمریکا برخورد کرد.
روحانی گفت: ما همواره گفتیم که در برابر ملت ایران یک راه 
بیشتر وجود ندارد و آن احترام به حقوق ملت ایران است و آن این 
که با زبان تکریم با ملت ایران سخن گفتن است و هر کس بخواهد 
با قلدری با مردم ایران مواجه شود پایان آن راه قطعا شکست خواهد 

بود و پاسخی نخواهد گرفت.

آمریکا  قلدری کند با پاسخ قاطع ایران مواجه می شود
رییس جمهوری تاکید کرد: به عنوان رییس جمهوری ایران اعلام 
می کنم که اگر آمریکا بخواهد از قلدری خود استفاده کند و حرف 

نادرستی که می گوید من توانستم قطعنامه ها را برگردانم که هیچ 
کس این حرف را قبول ندارد در مقام عمل بخواهد اقدامی انجام 
دهد حتما با پاسخ قاطع ما مواجه می شود و کاملا روشن است که 
ایران زیر بار قلدری آمریکا در هیچ مقطعی نرفته و در این مقطع هم 
در برابر قلدری آمریکا ایستادگی خواهد کرد. وی خاطرنشان کرد: 
وقتی آمریکا یک درخواست غیرحقوقی و ناصحیحی را مطرح کرده و 
اکثریت قاطع قریب به اتفاق شورای امنیت این درخواست را رد کرده 
و ایستادگی کرده، از این به بعد حرف زدن آمریکا جز یاغی گری، 
معنای دیگری نخواهد داشت و کسی زیربار این حرف نخواهد رفت 
و عواقب اینگونه حرف ها و موضع گیری ها به خود آمریکا برمی گردد.

 از اعضای شورای امنیت قدردانی می کنم
روحانی افزود: من در اینجا لازم می دانم از اعضاء شورای امنیت 
که در برابر درخواست غیرقانونی و غیرمنطقی آمریکا در این یک ماه 
در ماه اوت و سپتامبر ایستادگی کردند، از »اندونزی« رییس شورای 
امنیت قبلی و »نماینده نیجر« رییس شورای امنیت فعلی یعنی 
نماینده نیجر به خاطر ایستادگی آنها در برابر حرکت های غیرقانونی 
آمریکا قدردانی کنم. رییس جمهوری اظهار داشت: همچنین از 
روسیه و چین که با استحکام و باقدرت در برابر بی منطقی آمریکا، 
هم در مقاطع قبلی و هم در این مقطع ایستادگی کردند هم به عنوان 
کشورهای دوست قدردانی کنم و همچنین از سایر اعضای شورای 
امنیت، کشورهای اروپایی و سایر کشورها و همه ۱۲-۱۳ کشوری 
که از ایران حمایت کردند و در برابر آمریکا ایستادگی کردند، باید 

قدردانی کنم. 
وی یادآور شد:  یک بار دیگر به ۱+۴ اعلام می کنم، در صورتی که 
۵ کشوری که امروز در توافق هسته ای باقی ماندند به همه توافق و 
اصولی که در این توافق متعهد شدیم، عمل کنند ما هم به طور کامل 
به تعهد خود من برمی گردیم. اینکه ما تعهدات برجامی را کاهش 
دادیم و کنار گذاشتیم به خاطر این بود که یک سال صبر کردیم و 

۱+۴ در زمینه اقتصادی پاسخ مثبتی به ما نداد.
ادامه در صفحه۲

مصوبه دولت درباره همسان سازی 
حقوق بازنشستگان کشوری و لشکری

صفحه۴صفحه ۳
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ادامه از صفحه اول
 هر زمان پنج کشور به تعهدات برجامی خود برگردند 

ما هم به تعهدات خود برمی گردیم
لحاظ  از  گرچه  کرد:  خاطرنشان  جمهوری  رییس 
حقوقی و سیاسی همواره مواضع خوبی اتخاذ کردند اما 
چون در زمینه اقتصادی نتوانستند یا نخواستند به طور 
کامل عمل کنند ما هم از تعهدات برجامی خودمان کنار 
رفتیم اما هر زمانی که ۵ کشور آمادگی داشته باشند و به 
همه تعهدات برجامی خودشان برگردند ما هم دومرتبه به 

تعهدات برجامی خودمان برمی گردیم.
به  همواره  ایران  اسلامی  جمهوری  افزود:  روحانی 
اما هیچ  المللی خودش عمل کرده است  تعهدات بین 
زمانی حاضر نبوده در یک توافقی که توازن آن به هم 

می خورد بار آن توافق  یک جانبه بر عهده بگیرد.
وی با بیان اینکه همه موفقیت هایی که تا امروز و در 
این دو سال و نیم داشتیم مرهون ایستادگی و مقاومت 
ملت بزرگ ایران است، گفت: آنها فکر می کردند با فشار 
بر مردم، مردم در برابر زورگویی هایی آنها تسلیم می شوند.

موفقیت هایی که ما به دست آوردیم به رغم فشار بر 
زندگی مردم بود.

رییس دولت تدبیر و امید یادآورشد: با ایستادگی و 
مقاومت مردم  و در سایه هدایتهای مقام معظم رهبری 
امروز دیپلمات های ما توانستند در صحنه بین المللی 
این موفقیت ارزشمند را کسب کنند. تا زمانی که این 
هدایت و حمایت مردمی هست می توانیم به خوبی برابر 
سخنان غیر منطقی آمریکا و اقدامات غیر منطقی این 

کشور ایستادگی کنیم.
روحانی درادامه گفت: بی تردید پیروزی نهایی از آن 
ملتی است که با استواری برای حقوق خودش ایستادگی 
این  جمهوری  رییس  کرد.  خواهد  ایستادگی  و  کرده 

پیروزی بزرگ را به ملت ایران تبریک گفت.

مصوبه دولت درباره همسان سازی حقوق 
بازنشستگان کشوری و لشکری

هیات وزیران با تأدیه دیون دولت بابت تحقق متناسب 
بگیران  مستمری  و  بازنشستگان  های  دریافت  سازی 
کشوری و لشکری از طریق واگذاری سهام دولت موافقت 

کرد.
به موجب این تصمیم، مبلغ تأدیه دیون دولت توسط 
سازمان خصوصی سازی و با اعلام صندوق بازنشستگی 
کشوری و سازمان تأمین اجتماعی نیروهای مسلح و تأیید 
سازمان برنامه و بودجه کشور به ارزش تقریبی و تا سقف 

۱۸۰ هزار میلیارد ریال است.
قیمت نهایی سهام شرکت های موضوع این تصویب 
نامه مطابق آیین نامه اجرایی شیوه های قیمت گذاری 
اجرای  عالی  شورای   ۱۳۸۷/۱۲/۲۰ مصوب  بنگاه ها 
سیاست های کلی اصل چهل و چهارم )۴۴( قانون اساسی 
سازمان  و  شود  می  تعیین  واگذاری  هیات  تصویب  و 
از تاریخ  خصوصی سازی موظف است ظرف شش ماه 
این مصوبه، قیمت سهام شرکت های یادشده را  ابلاغ 
مطابق آیین نامه مذکور جهت تصویب به هیات واگذاری 

ارایه نماید.
چنانچه ارزش قطعی سهام، بیش از ارزش برآوردی 
این مصوبه  از عملکرد سقف مبلغ مندرج در  باشد و 
بیشتر گردد، حسب مورد با پیشنهاد سازمان خصوصی 
سازی و تصویب هیات واگذاری تعدیل های لازم اعمال 

خواهد شد.

نقل و انتقال سهام موضوع این تصویب نامه از مالیات 
باشد. سایر هزینه های  انتقال سهام معاف می  و  نقل 
مترتب بر واگذاری متناسب با سهم واگذاری بر عهده 
صندوق بازنشستگی کشوری و سازمان تأمین اجتماعی 

نیروهای مسلح است.
همچنین از تاریخ ابلاغ این تصویب نامه، حقوق مالکانه 
سهام شرکت های یادشده متناسب با سهم واگذاری به 
صندوق بازنشستگی کشوری و سازمان تأمین اجتماعی 

نیروهای مسلح تعلق می گیرد.
دولت همچنین در اجرای ماده )۳۰( قانون برنامه ششم 
بازنشستگی کشوری و سازمان تأمین  توسعه، صندوق 
اجتماعی نیروهای مسلح را مکلف کرد علاوه بر افزایش 
امتیازات شغلی مندرج در آیین نامه اجرایی بندهای )الف( 
و )ب( تبصره )۱۲( ماده واحده قانون بودجه سال ۱۳۹۹ 
کل کشور، از محل منابع داخلی و سایر منابع حاصل از 
سرمایه گذاری های خود و منابع حاصل از بند )و( تبصره 
به  نسبت  کشور،  کل   ۱۳۹۹ سال  بودجه  قانون   )۲(
برقراری عدالت در نظام پرداخت و متناسب سازی حقوق 
بازنشستگان و مستمری بگیران تحت پوشش خود با ۹۰ 
درصد میانگین حقوق مشمول کسور بازنشستگی شاغلین 
هم طبقه مشترک صندوق متناسب با سنوات خدمت، از 

شش ماهه دوم ۱۳۹۹ اقدام نمایند.
افزایش حقوق بازنشستگان موضوع این تبصره، باید 
به نحوی انجام گیرد که حقوق بازنشستگان هر طبقه 
بیش از میانگین دریافتی از محل حقوق مشمول کسور 
بازنشستگی شاغلین هم طبقه مشترک صندوق متناسب 

با سنوات خدمت نشود.
نیروهای مسلح و صندوق  تأمین اجتماعی  سازمان 
بازنشستگی کشوری نیز مکلف شدند معادل ریالی این 
مصوبه را صرف متناسب سازی حقوق بازنشستگان نموده 
و به صورت ماهانه از ابتدای مهرماه سال جاری به آنان 
پرداخت نمایند.  در ادامه جلسه، تعدادی از پیشنهادهای 
دستگاه های اجرایی پس از بحث و بررسی، به تصویب 

هیئت وزیران رسید.

افزایش سهام قابل واگذاری صنایع پالایش نفت 
به صندوق سرمایه گذاری قابل معامله در بورس

دولت با افزایش سهام قابل واگذاری به صندوق سرمایه 
گذاری قابل معامله صنایع پالایش نفت، شامل باقیمانده 
سهام متعلق به دولت در شرکت های پالایش نفت تبریز، 
پالایش نفت بندرعباس، پالایش نفت اصفهان و پالایش 

نفت تهران از ۲۰ درصد به ۳۰ درصد موافقت کرد.

اصلاح اساسنامه شرکت فرودگاه ها و 
ناوبری هوایی ایران

هیات وزیران با هدف رفع ایرادها و تأمین نظر شورای 
نگهبان درخصوص اساسنامه شرکت فرودگاه ها و ناوبری 

هوایی ایران، اساسنامه این شرکت را اصلاح کرد.

مصوبه ساز و کار اجرایی فدراسیون های 
ورزشی اصلاح شد

و  بررسی  هیات  ایراد  رفع  منظور  به  وزیران  هیات 
تطبیق مصوبات دولت با قوانین درخصوص مصوبه مربوط 
به ساز و کار اجرایی فدراسیون های ورزشی، با اصلاح این 

مصوبه موافقت کرد.
ورزش  های  فدراسیون  مذکور،  اصلاحیه  موجب  به 
محلی،  بومی-  های  بازی  و  روستایی  همگانی،  های 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی و فدراسیون های چندرشته 
ای )به تشخیص وزارت ورزش و جوانان( از نظر ترکیب 
مجمع عمومی و نیز فدراسیون های پزشکی ورزشی و 
اسلامی ورزش زنان از نظر اهداف، وظایف و اختیارات، 
عضوگیری و ترکیب مجمع عمومی، تابع دستورالعملی 
خواهند بود که توسط وزارت ورزش وجوانان تهیه و به 

تصویب هیات وزیران می رسد.

 صدور مجوز واردات ۹۰۰ دستگاه خودرو 
عملیاتی مورد نیاز جمعیت هلال احمر

 )۳۰۰( ترخیص  و  ورود  مجوز  دولت،  تصویب  با 
دستگاه تویوتا هایلوکس دو دیفرانسیل بنزینی ۲۷۰۰ 
تویوتا  آمبولانس  دستگاه   )۳۰۰( بالاتر،  و  سی  سی 
بنزینی ۴۰۰۰ سی  دیفرانسیل  دو  هاردتاپ  لندکروز 
نجات  و  امداد  )۳۰۰( دستگاه خودرو  و  بالاتر  و  سی 
بنزینی ۴۰۰۰  لندکروز هاردتاپ دودیفرانسیل  تویوتا 
سی سی و بالاتر بصورت شاسی کامل )CBU( با سال 
ساخت )۲۰۲۰( و استاندارد آلایندگی یورو ۵ و بالاتر 
ایران  اسلامی  جمهوری  احمر  هلال  جمعیت  توسط 
به  منوط  و  خودرو  واردات  فنی  ضوابط  رعایت  بدون 
تجهیز در داخل کشور با رعایت سایر قوانین و مقررات 

مربوط تا پایان سال ۱۴۰۱، صادر شد.
هیات وزیران این تصمیم را با توجه به لزوم حفظ توان 
آمادگی و پاسخ به حوادث و سوانح احتمالی آتی و نیز 
تأمین نیازهای خودروهای عملیاتی و لجستیکی ضروری، 
به عنوان یکی از ابزارهای اصلی حضور به موقع و حمل 
و انتقال اقلام امدادی و تجهیزات و نیروهای عملیاتی، 

اتخاذ کرد.

روحانی در هیات دولت:

آمریکا امروز به نقطه شکست حتمی خود رسید
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رییس جمهور گفت: رعایت پروتکل های بهداشتی در 
هفته های اخیر در کشور پایین آمده و این نگران کننده 
است. این میزان از ۸۰ درصد به ۶۰ درصد کاهش یافته 
و این خبر بدی است. ما باز هم تاکید می کنیم که در 

همه جا اصول بهداشتی را رعایت کنند.
به گزارش »هم قلم« ، حجت الاسلام و المسلمین 
حسن روحانی در جلسه ستاد ملی مقابله با ویروس 
کرونا با تاکید بر رعایت پروتکل های بهداشتی اظهار کرد: 
برخی دوگانه انگاری ها در جامعه ما مطرح می شود مثل 
سلامت و معیشت، سلامت و دیانت، سلامت و آموزش؛ 
این دوگانه ها نادرست است. ما فکر نکنیم اگر نوجوانی 
به مدرسه رود مبتلا می شود اما اگر در کوچه بازی کند 
نه. این ویروس می تواند همه جا باشد و در عین حال اگر 

پروتکل ها را رعایت کنیم، هیچ جا نباشد.
وی افزود: آمار و ارقام نشان می دهد آن مشاغلی که 
کارمند و کارگر زیاد داشتند و مراعات کردند کمتر مبتلا 
شدند و آنجا که تعداد کارگران و کارمندان کم بوده و 
مراعات نکردند مبتلا شدند. پس دلیل نیست که کارگر 
زیاد باشد یا کم. آموزش در خانه باشد یا مدرسه. آنچه 

مهم است رعایت پروتکل های بهداشتی است.
هم  کنکور  ماجرای  در  یادآور شد:  رییس جمهور 
برخی به من نامه نوشتند که امسال از کنکور بگذرید 
نزدیک  که  دیدیم  اما  باشید.  نداشته  کاری  آن  با  و 
به نهصد هزار نفر آمدند ولی کسی مبتلا نشد که از 
عجایب است. یعنی از میزان آن جمعیت نهصد و چهل  
هزار نفری که شرکت کردند، تنها ۵۶ نفر که احتمال 
می دادند مشکلی داشته باشند را تست گرفتند که نتایج 
منفی بود.در حالی که به ما می گفتند شما یک سال این 
کنکور را عقب بیندازید و یک سال نتیجه کار این جوانان 
را معلوم نکنید. شما می دانید چه بار سنگین روحی، 
روانی و اضطراب و دلهره برای اینان ایجاد می شد و حتی 
افسردگی را به همراه داشت؟ اما ما دوگانگی کنکور و 

سلامت را نپذیرفتیم.
روحانی تاکید کرد: گفته می شد که این بیماری برای 
بزرگسالان است اما دیدیم که این بیماری سن سرش 
نمی شود و همه را درگیر می کند پس باید همه رعایت 

اصول بهداشتی را داشته باشیم.
وی افزود: رعایت پروتکل های بهداشتی در هفته های 
اخیر در کشور پایین آمده و این نگران کننده است. این 
میزان از ۸۰ درصد به ۶۰ درصد کاهش یافته و این 
خبر بدی است. ما باز هم تاکید می کنیم که در همه جا 
اصول بهداشتی را رعایت کنند. اگر این روند ادامه یابد 

از هفته های آتی شاهد افزایش ابتلا و پس از آن افزایش 
مرگ ومیر خواهیم بود.

رییس جمهور تصریح کرد: از این به بعد همه باید 
این را در نظر داشته باشیم که هر علائمی بروز کرد را 
کرونا بدانیم و بعد از تست اگر چنین نبود به محل کار 
بیاییم. موردی بوده که فردی کرونا گرفته و دو هفته 
در اداره آمد و رفت داشته چرا که تصور کرده عطسه یا 

سردرد او به بیماری باز نمی گردد.
رسانه ها  سایر  و  اینکه صداوسیما  بیان  با  روحانی 
باید به آموزش بیشتر چگونگی مقابله با کرونا و درک 
کرد:  اظهار  بپردازند،  مردم  برای  بیماری  این  شرایط 
باید از طریق صداوسیما و رسانه ها به صورت ساده تری 
به مردم بگوییم که شرایط این ویروس چگونه است. 
برخی تصور می کنند حتماً باید سرفه کنند تا امکان 
ابتلا در آنان وجود داشته باشد در حالی که همان افراد 
با احساس نکردن مزه و بو مواجه هستند و وقتی از 
آنان پرسیده می شود چرا زودتر خود را به مراکز درمانی 

معرفی نکردید می گویند فکر نمی کردیم کرونا باشد.
افراد  این  و  دارند  مواردی وجود  افزود: چنین  وی 
گاهی زمانی به بیمارستان منتقل می شوند که دیگر دیر 
است و این در حالی است که ماه پاییز و زمستان در راه 
است و نباید هر عطسه یا سرفه ای را سرماخوردگی تلقی 

شود و از انجام تست خودداری صورت گیرد.
رییس  جمهور در بخش دیگری از سخنانش با اشاره 
به وجود قاچاق کالا در کشور و ضرورت مبارزه با آن، 
اظهار کرد: همه ما در برابر قاچاق کالا که در کشور ما 
دیده می شود مسئول هستیم. در شرایط فعلی باید بیش 
از پیش بر قاچاق دارو تمرکز کنیم که داروها را به خارج 
از کشور منتقل می کنند، چرا که گویا در کشورهای 

همسایه قیمت آنها بالاتر است.
روحانی تاکید کرد: مبارزه با قاچاق کالا مخصوصا در 
زمینه دارو و واکسن تشدید شود و جلوی قاچاق واکسن 
و دارو به خارج از کشور گرفته شود. البته ما صادرات 
دارو داریم اما این کار را باید مبادی رسمی انجام دهند 

نه اینکه قاچاق دارو و واکسن را شاهد باشیم.
وی در پایان با اشاره به ضرورت انجام امور اداری 
مردم تا جای ممکن به صورت مجازی و غیرحضوری 
اظهار کرد: مساله دیگر ورود گردشگران به کشور است 
اینکه  نه  شود  رعایت  خودش  ویژه  پروتکل  باید  که 
رفت وآمد وجود داشته باشد و پروتکل ها مراعات نشود. 
این موضوع باید بیشتر از گذشته مورد توجه قرار گیرد تا 

نگرانی ها در این زمینه نیز رفع شود.

درجلسه ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا عنوان شد؛
نگرانی از کاهش رعایت پروتکل های بهداشتی 

درهفته های اخیر، 

وزیر اقتصاد مطرح کرد:
صدور کارت بیمه هوشمند 

برای همه افراد
 وزیر اقتصاد و امور دارایی با بیان اینکه ضریب نفوذ 
صنعت بیمه به ۳.۶ درصد رسید، گفت: باید تمامی 
بیمه ها، طرح محور شوند و با صدور یک کارت بیمه 
هوشمند هر فرد بتواند بیمه های متناسب با شرایط 
زندگی خود را تهیه کند که همین امر ایجاد رقابت 
بیشتر و در نتیجه نوآوری در میان شرکت های بیمه را 

به دنبال خواهد داشت.
اداره کل روابط  از   نقل  به  به گزارش »هم قلم« 
عمومی و امور بین الملل بیمه مرکزی، فرهاد دژپسند 
در مجمع عمومی عادی سالیانه بیمه مرکزی، موفقیت 
واقعی صنعت بیمه را فراتر از آمارها دانست و گفت: 
زمانی ما می توانیم بگوییم صنعت بیمه موفقی داریم 
که بیمه در ذهن مردم به عنوان یک پناهگاه امن و 
پشتیبان باشد و بیمه را فقط بیمه های اجباری مانند 
دنبال  اول  کاری  برای هر  بلکه  ندانند،  ثالث  شخص 
بیمه نامه متناسب با آن کار باشند تا ریسک خود را 
به صنعت بیمه انتقال دهند و بدون دغدغه به کار خود 

ادامه دهند.
رئیس مجمع عمومی بیمه مرکزی از صندوق بیمه 
حوادث طبیعی به عنوان صندوق نجات بودجه دولت 
یاد کرد و گفت: باتوجه به عملکرد بسیار خوب صنعت 
بیمه در جریان سیل سال ۱۳۹۸ امیدوارم با تاسیس 
این صندوق  بتوانیم از ظرفیت های صنعت بیمه در 

پذیرش ریسک های طبیعی بهره مند شویم.
دژپسند در ادامه با تقدیر از عملکرد خوب صنعت 
بیمه در حوزه الکترونیکی کردن خدمات بیمه ای گفت: 
طی برنامه ششم توسعه، ضریب نفوذ صنعت بیمه باید 
به عدد هفت می رسید که اکنون با اصلاح ۳.۶ است. 
باید برای رسیدن به این نقطه هدف موانع شناسایی و 

برای رفع آنها اقدام شود.
خوب  اقدامات  به  اشاره  با  پایان  در  اقتصاد  وزیر 
در  افزود:  کرونا  گیری  همه  دوران  در  بیمه  صنعت 
این دوران صنعت بیمه حمایت های خوبی داشته که 
می توان به طراحی بیمه نامه توقف کسب و کار ناشی 

از اپیدمی اشاره کرد.

درخواست ابتکار برای درج نام 
مادر در کارت ملی هر ایرانی

 معاون رئیس جمهوری در امور زنان و خانواده، 
در توئیتی خواستار درج نام مادر در کنار نام پدر در 
کارت ملی ایرانیان شد. معصومه ابتکار روز یکشنبه 
یک  خرسندی  ابراز  به  پاسخ  در  و  توئیت  این  در 
مشخصات  در  مادرش  نام  شدن  افزوده  از  شهروند 

فرم ثبت نام برای دریافت فلوشیپ نوشت: 
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نمایندگان در جلسه علنی روز یکشنبه مجلس 
شورای اسلامی طرح جهش تولید و تامین مسکن 

را بررسی می کنند.
صبح  اسلامی  شورای  مجلس  علنی  جلسه 
پیش  دقایقی  اسلامی  شورای  مجلس  روزیکشنبه 
به ریاست محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای 

اسلامی و با حضور ۲۱۹ نفر از نمایندگان آغاز شد.
رئیسه  هیأت  عضو  فراهانی  امیرآبادی  احمد   
به  رسیدگی  ادامه  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس 
گزارش  کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و 
محیط زیست در مورد طرح دوفوریتی اصلاح تبصره 
خرید  تضمین  قانون  واحده  ماده   )۲( و   )۱( های 
به  رسیدگی  ادامه  و  کشاورزی  اساسی  محصولات 
گزارش کمیسیون عمران در مورد طرح دوفوریتی 
امروز  تامین مسکن در دستور کار  و  تولید  جهش 
است  قرار  نمایندگان  افزود:  دارد.وی  قرار  مجلس 

گزارش کمیسیون اجتماعی در مورد طرح دوفوریتی 
استفساریه بند )ج( ماده )۱۱۲( قانون برنامه پنجساله 
ششم توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی جمهوری 
اسلامی ایران که از سوی شورای نگهبان اعاده شده 
مورد طرح  در  اقتصادی  کمیسیون  گزارش  است.و 
اصلاح ماده )۵۴ مکرر( قانون مالیات های مستقیم 
که از سوی شورای نگهبان اعاده شده است را بررسی 

کنند.

بررسی طرح جهش تولید و تامین مسکن امروز در مجلس 

توسط وزیر جهاد کشاورزی انجام شد:

وعده تعادل در  بازار تخم مرغ
صورت  اقدامات  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
گرفته در خصوص کاهش صدور مجوزهای صادراتی 
منجر به متعادل شدن قیمت تخم مرغ می شود و 
این تعادل برای مصرف کنندگان محسوس خواهد 

شد.
اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  قلم«  »هم  گزارش  به 
روز  وزارت جهاد کشاورزی، کاظم خاوازی  رسانی 
شنبه در حاشیه مراسم امضای تفاهم نامه وزارت 
جهاد کشاورزی و معاونت ریاست جمهوری در امور 
زنان و خانواده به منظور توانمندسازی زنان روستایی 
و عشایری براساس زنجیره ارزش گیاهان دارویی و 
آموزش و ترویج مصرف محصول سالم و استاندارد 
در سطح کشور در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: روند 
رو به افزایش صادرات تخم مرغ باعث افزایش قیمت 
این محصول شد که با اقدامات صورت گرفته تا چند 

روز آینده بازار این محصول متعادل می شود.
تخم مرغ  اکنون روی مجوز صادرات  افزود:  وی 
کار می شود تا با به حداقل رساندن مجوزها بازار این 

محصول به حالت عادی بازگردد.
وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه قیمت جدید 

هر شانه تخم مرغ ۳۰ تایی حدود ۲۶ هزار تومان 
در  گرفته  صورت  اقدامات  کرد:  تصریح  است، 
خصوص کاهش صدور مجوزهای صادراتی منجر به 
متعادل شدن قیمت تخم مرغ می شود و این تعادل 

برای مصرف کنندگان محسوس خواهد شد.
وی با اشاره به عدم کاهش تولید گفت: علاوه 
توسط  مرغ   تخم  قیمت  بر  نظارت ها  تشدید  بر 
وزارت جهاد  در  نظارتی  تیمی  تعزیرات،  سازمان 
مورد  امر  این  که  شده  تشکیل  نیز  کشاورزی 
قرار  تولید  افزایش  برای  تولیدکنندگان  استقبال 

گرفته است.

رئیس دیوان عالی کشور:
حکم اعدام زم، اولیه و در 

حال بررسی است

پرونده نجفی، عادی بود
درباره  توضیحاتی  کشور  عالی  دیوان  رئیس 

پرونده های محمدعلی نجفی و روح الله زم ارائه داد. 
به گزارش »هم قلم« به نقل از ایسنا، حجت الاسلام 
والمسلمین سید احمد مرتضوی مقدم که امروز برای 
به رشت سفر کرده  قضایی  از محاکم  بازدید سرزده 
است، درباره پرونده محمدعلی نجفی، شهردار پیشین 
تهران، در خصوص قتل میترا استاد گفت: این پرونده 
از ابتدا یک پرونده عادی بود و مهم نبود، اما تمرکز و 
توجه افکار عمومی به آن باعث شد بر سر زبان ها بیفتد.

در  قتل  بودن  عمدی  غیر  و  عمدی  افزود:  وی 
پرونده محل اختلاف بین شعب دیوان عالی با دادگاه 
تجدیدنظر بود که در نهایت دیوان عالی کشور رای 
لازم در خصوص تایید عمدی بودن قتل خانم میترا 

استاد را صادر کرد.
مرتضوی مقدم افزود: اولیاء دم میترا استاد شکایتی 
نداشتند و به همین دلیل قصاص در این پرونده منتفی 
شده بود و ما در خصوص قصاص قرار نبود اظهارنظر 
کنیم اما هر پرونده قتل عمدی، یک جنبه عمومی هم 
دارد که در راستای متنبه شدن مقتول و جلوگیری از 
تجری وی از سوی دستگاه قضا اعمال می شود و بالاخره 
هیات عمومی دیوان عالی کشور آن را تعیین تکلیف 
کرد و مشخص شد که این قتل عمدی است و رای 

دادگاهی که مجازات تعیین کرده بود، 
در هیات عمومی دیوان عالی کشور تایید شد.رئیس 
دیوان عالی کشور درباره پرونده روح الله زم نیز گفت: در 
دادگاه رسیدگی به پرونده روح الله زم، برای وی حکم 
اعدام صادر شد اما رای این پرونده به دیوان عالی کشور 

ارجاع داده شد که در حال بررسی و اعلام نظر است.

مقتدایی به کرونا مبتلا شد
نایب رییس کمیسیون 
سیاست  و  ملی  امنیت 
شورای  مجلس  خارجی 
کرونا  ویروس  به  اسلامی 

مبتلا شد.
به گزارش ایسنا، تست 
کرونای عباس مقتدایی نماینده اصفهان در مجلس 
مراحل  خانگی  قرنطینه  در  اعلام شد. وی  مثبت 

درمان را طی می کند.
هفته گذشته نیز تست کرونا تعدادی دیگری از 
نمایندگان مجلس از جمله علی نیکزاد نایب رییس 
مجلس، عبدالحسین روح الامینی عضو کمیسیون 
بهداشت و درمان، علیرضا منادی و محمد وحیدی 
رییس و نایب رییس کمیسیون آموزش و تحقیقات 
و محمد حسن آصفری نایب رییس کمیسیون امور 

داخلی و شوراها مثبت اعلام شد.

کشور  دو  بین  آمده  عمل  به  مذاکرات  براساس 
جمهوری  هواپیمایی  پرواز  مجوز  ترکیه،  و  ایران 
اسلامی ایران  »هما«  به فرودگاه استانبول صادرشد.

عمومی  روابط  از  ایرنا  یکشنبه  روز  گزارش  به 
شرکت هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران، این پرواز 
در روز چهارم مهرماه امسال با شماره پرواز ۷۱۹ در 
ساعت ۱۲ و ۱۰ دقیقه از فرودگاه امام خمینی)ره( 
به مقصد فرودگاه استانبول انجام می شود. هموطنان 
سایت  به  می توانند  پرواز  این  بلیت  خرید  برای 

https://ebooking.iranair.com مراجعه و یا با 
شماره تلفن ۴۶۶۲۱۸۸۸ دفتر فروش تلفنی "هما" 
تماس حاصل کنند.مسافران در پروازهای ورودی به 
استانبول باید در محدوده  ۷۲ ساعت مانده به پرواز 
اقدام به انجام آزمایش PCR  کرده و نتیجه آن را 
هنگام ورود به فرودگاه استانبول به ماموران بهداشت 
آن کشور ارائه کنند. پروازهای ایران به استانبول از 
اسفند ماه سال گذشته و در پی شیوع ویروس کرونا 

متوقف شده بود.

برقراری مجدد پروازهای هواپیمایی هما به استانبول
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 سازمان برنامه و بودجه کشور با تکذیب ادعای 
یکی از نمایندگان مجلس مبنی بر »ناپدید شدن یک 
کشور«  ارزی  منابع  از  یورو  میلیون  و ۳۰۰  میلیارد 
این  در  تخلفی  و  بی نظمی  هیچگونه  کرد:  اعلام 
خصوص صورت نگرفته و مطالب عنوان شده ناشی 

از استنباط نادرست بوده است.
به گزارش »هم قلم« به نقل از مرکز اطلاع رسانی، 
روابط عمومی و امور بین الملل سازمان برنامه و بودجه 
کشور، این سازمان مدعیات گزارشی در یک رسانه با 
عنوان »ناپدید شدن یک میلیارد و سیصد میلیون یورو از 
منابع ارزی کشور« که مستند به توئیت نماینده سبزوار 

در مجلس است، را تکذیب کرد.
تکذیبیه خود  در  بودجه کشور  و  برنامه  سازمان 
آورده است: منابع قانون »حمایت از توسعه و ایجاد 
با  عشایری  و  روستایی  مناطق  در  پایدار  اشتغال 
استفاده از منابع صندوق توسعه ملی«، علاوه بر معادل 
آورده  مبلغ  همین  معادل  دلار،  میلیارد   ۱.۵ ریالی 
توسعه  بانک  کشاورزی،  بانک  عامل  موسسه  چهار 
امید  ایران و صندوق کارآفرینی  بانک  تعاون، پست 
و ۱۳۹۷،  سال های ۱۳۹۶  در  همچنین  است.  بوده 
مجموعا  ۸۳.۷ درصد از سپرده گذاری منابع صندوق 
توسعه ملی نزد مؤسسات عامل در چهار مرحله توسط 
سازمان برنامه و بودجه کشور به صندوق توسعه ملی 
معادل  میلیون دلار،  و در مجموع ۱۲۵۵  ابلاغ شد 
۶۶۹۰ میلیارد تومان منابع صندوق با همین میزان 
مبلغ  و  تلفیق شد  عامل  مؤسسات  داخلی  منابع  از 
به  تسهیلات  پرداخت  برای  تومان  میلیارد   ۱۳۳۸۰

متقاضیان تجهیز شد.  
 ۱۲ پرداخت  اعلام  ضمن  اطلاعیه  این  ادامه  در 
هزار و ۶۳۹ میلیارد تومان تسهیلات در مناطق هدف 
قانون فوق به طرح اشتغال زایی روستایی و عشایری 
حقیقی و حقوقی، آمده است: از ابتدای سال ۱۳۹۹ 
نیز ۲۴۵ میلیون دلار باقی مانده منابع از طرف سازمان 
برنامه و بودجه کشور به صندوق توسعه ملی به منظور 
سپرده گذاری نزد مؤسسات عامل موضوع این قانون 
ابلاغ شده که تاکنون به لحاظ محدودیت های ارزی 

معادل ریالی ۹۰ میلیون دلار آن  نزد موسسات عامل 
توسط بانک مرکزی سپرده گذاری شده است.

در بخش دیگر این تکذیبیه با اشاره به موافقت 
مقام معظم رهبری مبنی بر برداشت معادل ریالی 
یک میلیارد یورو از منابع صندوق توسعه ملی برای 
ویروس  شیوع  از  ناشی  عوارض  مدیریت  و  مقابله 
کرونا در کشور، این مسئله را مربوط به سال جاری 
و نه سال گذشته دانسته و آمده است: متعاقب این 
صندوق  به  سازمان  طرف  از  لازم  مکاتبات  مجوز، 
بانک  به  مذکور  صندوق  طرف  از  و  ملی  توسعه 
از  برداشت  ایران جهت  اسلامی  جمهوری  مرکزی 
حساب صندوق و تبدیل به ریال با نرخ تسعیر روز 
مربوطه  به حساب  ریالی  واریز وجه  و  نیما  سامانه 

در خزانه، صورت گرفته است.
سازمان برنامه و بودجه در بخش پایانی تکذیبیه 
خود آورده است: از آنجایی که واریز معادل ریالی 
امکان  بانک مرکزی  توسط  یکباره  به  مبلغ مذکور 
موجود،  شرایط  به  توجه  با  بانک  این  نبوده،  پذیر 
طی چند مرحله در مجموع به میزان ۴۴۰ میلیون 
خزانه  به  را  حاصله  ریالی  وجوه  و  تسعیر  را  یورو 
تخصیص های  اساس  بر  بلافاصله  و  کرده  واریز 
بابت  واریزی  مبالغ  سازمان،  سوی  از  صادره 
بیمه  و  کرونا  ویروس  شیوع  با  مقابله  هزینه های 
به  ذی ربط  اجرایی  دستگاه های  طریق  از  بیکاری 
بر  نیز  بعدی  های  تخصیص  است.  رسیده  مصرف 
بلافاصله  حاصله،  وجوه  واریز  بعدی  مراحل  اساس 

اقدام خواهد شد.
توئیت  در  سبزوار  نماینده  عنابستانی،  علی اصغر 
خود مدعی شده بود: »سال ۹۷ یک میلیارد یورو از 
صندوق توسعه ملی برای اشتغال روستایی اختصاص 
است.  شده  استفاده  آن  درصد   ۴۰ فقط  که  یافته 
برای کرونا  یورو دیگر  میلیارد  نیز یک  در سال ۹۸ 
اختصاص یافته که ۳۰ درصد آن پرداخت شده است. 
دولت به فوریت گزارش دهد که یک میلیارد و سیصد 
میلیون یورو باقیمانده کجاست!؟ دیوان محاسبات هم 

ورود کند.«

توسط سازمان برنامه و بودجه انجام شد؛

تکذیب ادعای ناپدید شدن یک میلیارد و ۳۰۰ 
میلیون یورو از منابع ارزی

تخفیف های ویژه برای سربازان فراری در هفته دفاع مقدس
نیروهای مسلح گفت: در   رئیس سازمان قضایی 
هفته دفاع مقدس سربازان فراری اگر خودشان را معرفی 
کنند از تخفیف های ویژه برخوردار می شوند و به هیچ 

وجه زندانی نخواهند شد.
سازمان  خبری  پایگاه  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
والمسلمین  الاسلام  مسلح،  حجت  نیروهای  قضایی 
شکرالله بهرامی عصر یکشنبه در گفت وگویی افزود: 
پایان  از  پس  اند  شده  فراری  که  وظیفه ای  سربازان 
خدمت سربازی با احتساب ایامی که خدمت کرده اند 
از تخفیف ویژه برخوردار می شوند و به هیچ وجه زندانی 

نخواهند شد.
تشکیل  آن ها  برای  پرونده ای  فقط  گفت:  وی 
می شود و تا زمانی که خدمت شان تمام شود از نهایت 
تخفیف های بهره مند می شوند و کمترین مشکلی برای 

آن ها پیش نمی آید.
بهرامی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا فرار از 
سربازی در سال های اخیر روند کاهشی داشته است؟ 

افزود: کم و بیش فرار از سربازی هست اما در سال های 
اخیر کم شده است.

و  وی گفت: سربازان متوجه شدند که سازمان ها 
محاکم قضایی نسبت به آن ها حالت رافت و رحمت 
میان  در  جرم  وقوع  از  پیشگیری  اینکه  دارند ضمن 
باعث خوشایند  که  است  گونه ای  به  مسلح  نیروهای 
شدن محیط خدمت و سربازی شده و تلاش شده است 
افراد در محل زندگی خودشان بیشتر خدمت سربازی 

را بگذرانند.

رئیس کل بیمه مرکزی اعلام کرد:
پرداخت خسارات حوادث طبیعی 

با تاسیس صندوق بیمه همگانی

غلامرضا سلیمانی گفت: تاسیس صندوق بیمه 
و  دولت  برای  محکمی  پشتوانه  طبیعی،  حوادث 
مردم خواهد بود و در آینده نزدیک با آغاز فعالیت 
این صندوق، دغدغه های مختلف در حوزه چگونگی 
تامین منابع برای پرداخت خسارات ناشی از حوادث 

طبیعی، برطرف خواهد شد.
روابط  به گزارش »هم قلم« به نقل از اداره کل 
بیمه مرکزی،  غلامرضا  بین الملل  امور  و  عمومی 
بیمه  سالیانه  عادی  عمومی  مجمع  در  سلیمانی 
مرکزی، افزود: برای ترسیم تصویر واقعی از صنعت 
بیمه باید تمامی مولفه های اثرگذار بر ضریب نفوذ 
بیمه مورد ارزیابی دقیق قرار بگیرد چرا که برای 
مثال بیش از هفت و نیم میلیون بیمه نامه تکمیلی 

درمان خارج از صنعت بیمه صادر شده است.
رئیس کل بیمه مرکزی از وضعیت قابل قبول 
ضریب نفوذ بیمه کشور در سطح منطقه خبر داد 
و اظهار داشت: با توجه به شیوع گسترده ویروس 
کرونا در کشور، مشکلاتی در خصوص تهیه بیمه 
زندگی  های  نامه  بیمه  بازخرید  همچنین  و  نامه 
بوجود آمد، اما روند صنعت بیمه رو به رشد بوده 

است.
آمار  آخرین  ارائه  با  بیمه  عالی  شورای  رئیس 
صنعت بیمه در حوزه های گوناگون گفت: توسعه 
صنعت بیمه به خصوص در رشته بیمه های زندگی 
و تامین آتیه به مولفه های مختلفی نیاز دارد که با 
برنامه ریزی دقیق و کارشناسانه در مسیر مناسبی 

در حال حرکت هستیم.
وزارت  مثبت  نگاه  از  قدردانی  ابراز  ضمن  وی 
اقتصاد و همچنین نمایندگان خانه ملت از تاسیس 
صندوق بیمه حوادث طبیعی به عنوان یک پشتوانه 
محکم برای دولت و مردم،  تصریح کرد:  در آینده 
دغدغه های  صندوق  این  فعالیت  آغاز  با  نزدیک 
برای  منابع  تامین  چگونگی  حوزه  در  مختلف 
پرداخت خسارات ناشی از حوادث طبیعی، برطرف 

خواهد شد.
سلیمانی همچنین آیین نامه سرمایه گذاری را 
برای تسریع ورود صنعت بیمه به بازار سرمایه را 
راهگشا توصیف کرد و گفت: رشد سرمایه گذاری 
صنعت بیمه در بازارهای مالی از وضعیت خوبی 
برخوردار است و شرایط رضایت بخشی را پشت 

سر می گذارد.
با تاکید بر ضرورت  رئیس شورای عالی بیمه 
نقش نظارتی از راه اندازی و تکمیل داشبوردهای 
مدیریتی در صنعت بیمه خبر داد و تصریح کرد: 
از مهم ترین موضوعاتی  فرایند شفاف سازی یکی 
است که به طور جدی در نهاد ناظر صنعت بیمه 
این  ارکان  تمامی  دستیابی  و  می شود  دنبال 
از  صحیح  و  کامل  روز،  به  اطلاعات  به  صنعت 

اولویت های ماست.
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گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
تاکنون معادل ۲۰۷ هزار میلیارد ریال گندم مازاد 
از کشاورزان کشور خریداری و از این میزان ۱۹۶ 

هزار میلیارد ریال به آنها پرداخت شده  است.
به گزارش »هم قلم«، یزدان سیف روز پنج شنبه 
هفته   ۲ تا  افزود:  بوشهر  در  خبرنگاران  جمع  در 
به  نیز  گندم کار  کشاورزان  مطالبات  مابقی  آینده 

آنها پرداخت می شود.
کشاورزان  از  شده  خریداری  گندم  میزان  وی 
با نرخ تضمینی را تا امروز هشت میلیون و ۲۳۰ 
این میزان گندم  ادامه داد:  و  اعلام کرد  هزار تن 
خریداری شده در سال جاری نسبت به مدت مشابه 
از لحاظ  به لحاظ مقدار ۷ درصد و  سال گذشته 

ارزش ۵۷ درصد رشد داشته است.
 مدیرعامل شرکت بازرگانی دولتی ایران ادامه 
مهرماه  پایان  تا  مازاد  گندم  تضمینی  خرید  داد: 
برای  نگرانی  جای  زمینه  این  در  و  دارد  تداوم 

کشاورزان وجود ندارد.

مشکل نخلداران بوشهر با خرید توافقی 
خرما برطرف می شود

که  خرما  محصول  فروش  با  ارتباط  در  وی 
تبدیل  بوشهر  استان  نخلداران  برای  دغدغه  به 
این  کشاورزی  جهاد  سازمان  گفت:  شده است 
به  گزارشی  و  بررسی  را  موضوع  باید  استان 
وزارتخانه  های جهاد کشاورزی و صنعت، معدن و 
بیشتری  اطلاعات  با  موضوع  تا  کند  ارائه  تجات 
طبق  کرد:  بیان  سیف  گیرد.  قرار  بررسی  مورد 
است  داشته  کشاورزی  جهاد  وزیر  که  ابلاغی 
خرمای نخلداران توسط سازمان تعاون روستایی 
با قیمت توافقی خریداری می شود و باغداران در 

این زمینه نگرانی نداشته باشند.
برداشت  ابتدای فصل  ادامه داد: کشور در  وی 
اول  مرحله  عنوان  به  خارک    میوه  و  است  خرما 
برداشت محصول نخیلات در تهران با قیمت های 

خیلی بالایی به فروش می  رسد.
 سیف اظهار کرد: یک سری دشواری هایی به 
واسطه شیوع بیماری کرونا نظیر بسته شدن مرزها 
و محدودیت های تجاری و صادرات بر موضوع خرما 
و سایر محصولات کشاورزی سایه افکنده  است که 
وابسته  صنایع  و  فرآوری  حوزه  در  که  تدبیری  با 
برطرف  را  کشاورزان  نگرانی  شده است،  اندیشیده 

خواهدکرد.

۷۰ هزار تن کالای اساسی در بندر بوشهر 
تخلیه شد

وی در ارتباط با بوشهر گفت: این بندر یکی از 
بنادر با صرفه کشور است و یکی از برنامه  های خوب 
استاندار  پیگیری های  با  که  امید  و  تدبیر  دولت 
بوشهر علمی شده افزایش ظرفیت این بندر است 
تا  با ظرفیت بالای ۲۰  طوریکه امروز کشتی های 
۳۰ هزار تنی در این بندر قابلیت پهلوگیری پیدا 
کردند. سیف ادامه داد: در چندماه اخیر نزدیک به 
۷۰ هزار تن کالای اساسی در بندر بوشهر تخلیه 

شده است.
وی گفت: تجهیز انبارهای بندری و برنامه  ریزی 
برای پهلوگیری کشتی  های پهن پیکر چه با سبک 
سازی در سایر بنادر و چه با لنگراندازی در بوشهر 
که  عزمی  با  امیدواریم  که  شده است  برنامه ریزی 
امکان  آینده  سال  تا  دارد  وجود  بوشهر  بندر  در 
پهلوگیری کشتی های ۴۰ تا ۵۰ هزار تنی در این 

بندر فراهم شود.

۱۹۶ هزار میلیارد ریال وجه خرید گندم 
مازاد به کشاورزان پرداخت شد

بازداشت  رودهن  بخش  قضایی  حوزه  رئیس 
سال  اسفند   ۱۱ در  که  را  امیری«  »حکمت 
انتخاب  رودهن  جدید  شهردار  عنوان  به  گذشته 
نهاد  این  کارمندان  از  یکی  همراه  به  بود،  شده 

شهری تایید کرد.
این خبر  اعلام  با  یکشنبه  روز  زیداله خدایاری 
به خبرنگاران اظهار داشت: شهردار جدید رودهن 
و یکی از پرسنل این نهاد شهری که مسئول امور 
است، طی هفته  بوده  مالی شهرداری  قراردادهای 

گذشته دستگیر و بازداشت شدند.
لحظه  این  تا  آنان  فعلی  اتهام  داد:  ادامه  وی 
اخذ رشوه و اهمال در انجام وظایف قانونی بود که 
منجر به تضییع حقوق بیت المال شده و تاکنون ۱۰ 

میلیارد ریال مبلغ رشوه تعیین تکلیف شده است.

از  طی روزهای اخیر شاهد دستگیری تعدادی 
کارمندان شهرداری رودهن بودیم؛ سال گذشته نیز 
»مهدی کچویی« شهردار سابق رودهن و ۱۶ نفر از 
مدیران و ۲ عضو شورای این شهر به جهت تخلفات 

مشابه دستگیر و تحویل مقامات قضایی شدند.
حجت الاسلام محمدرضا مدیح، امام جمعه بخش 
با  نماز  خطبه های  در  گذشته  جمعه  نیز  رودهن 
اشاره به اینکه دستگیری افراد متخلف در شهرداری 
باعث آبروریزی شهر رودهن می شود، اظهار داشت: 
رودهن هر از چندگاهی شاهد صحنه هایی است که 

دیگر طاقت آن را ندارد.
استان  شهرستان  جمله  از  دماوند  شهرستان 
آبسرد،  رودهن،  شهر  پنج  دارای  که  بوده  تهران 

کیلان، آبعلی و دماوند است.

شهردار جدید رودهن بازداشت شد

قرارداد ویلموتس با حضور 
نهادهای نظارتی در کمیسیون 

اصل ۹۰ بررسی می شود
فرهنگی  کمیته  رییس 
و اجتماعی کمیسیون اصل 
۹۰ مجلس از بررسی قرارداد 
ویلموتس با نهادهای نظارتی 

خبر داد.
به گزارش »هم قلم« به 
سیدنظام  ملت،  خانه  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل 
الدین موسوی با اشاره به نشست کمیته فرهنگی 
و اجتماعی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس گفت: پس 
با مسئولان وزارت ورزش و  از جلسه مفصلی که 
هیات رئیسه سابق و فعلی فدراسیون فوتبال درباره 
قرارداد ویلموتس داشتیم، اعضای کمیته فرهنگی 
با  جلساتی  در   ۹۰ اصل  کمیسیون  اجتماعی  و 
را  موضوع  این  نظارتی  نهادهای  مرتبط  مسئولان 

بررسی کردند.
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر 
و پردیس ادامه داد: مقرر شد علاوه بر مطالب بیان 
شده در جلسه مطابق سوالاتی که کمیسیون اصل 
۹۰ به صورت مکتوب برای نهادهای مربوطه ارسال 
می کند، این نهادهای نظارتی گزارشهای مکتوبی 

ارائه دهند.
 موسوی یادآورشد: بعد از دریافت گزارش های 
مسئولان  با  مجدد  مربوطه،  نهادهای  از  مکتوب 
وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال جلسه ای خواهیم 

داشت و بعد از آن وارد تدوین گزارش می شویم.
به  بررسی  برای  گزارش  اینکه  بیان  با  وی 
خصوص  در  میشود،  ارسال   ۹۰ اصل  کمیسیون 
گزارش  این  تدوین  اتمام  گفت:  آن  ارائه  زمان 
نهادهای  و  دستگاه ها  گزارش  ارائه  به  بستگی 
وارد  سرعت  به  می کنیم  تلاش  اما  دارد  نظارتی 

تدوین گزارش شویم.

ساعت رسمی کشور یک ساعت 
عقب کشیده شد

امشب   ۲۴ ساعت  در  کشور  رسمی  ساعت 
عقب  به  یک  ساعت  ماه  شهریور   ۳۰ )یکشنبه( 

کشیده شد.
ساعت  تغییر  قانون  براساس  ایرنا،  گزارش  به 
شورای  مجلس   ۱۳۸۶ مصوب  کشور  رسمی 
اول  در ساعت ۲۴  رسمی کشور  اسلامی، ساعت 
فروردین ماه هر سال یک ساعت به جلو کشیده 
می شود تا در نیمه نخست سال که روزها بلندتر و 
شب ها کوتاه تر هستند، حداکثر استفاده از روشنایی 
روز صورت گرفته و در مصرف انرژی صرفه جویی 
شود و در ساعت ۲۴ روز سی ام شهریور به وضعیت 

سابق برگردانده می شود.
سازمان هواپیمایی کشوری هم با توجه به تغییر 
اعلام  ای  اطلاعیه  با صدور  کشور،  رسمی  ساعت 
رسمی  ساعت  است  مقرر  اینکه  به  توجه  با  کرد: 
کشور از ساعت ۲۴ امشب )۳۰ شهریور( یک ساعت 
داخلی  پروازهای  مسافران  شود،  کشیده  عقب  به 
ساعت  با  خود  ساعت  تنظیم  ضمن  بین المللی  و 
زمان  براساس  را  خود  برنامه های  کشور،  رسمی 
درج شده در بلیت های هواپیما انجام دهند و در 

فرودگاه ها حضور یابند.
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 رییس ستاد مرکزی اربعین با بیان اینکه دولت 
عراق به زائران مجوز ورود نمی دهد، از زائران و علاقه 
امام حسین )ع( خواست به شایعات و اخبار  مندان 
بدون اصالت توجه نکرده و به سمت مرزها راهپیمایی 

نکنند.
»حسین  ایرنا،  از  نقل  به  قلم«  »هم  گزارش  به 
ذوالفقاری« روز شنبه در نشست ستاد مرکزی اربعین 
ایران در عراق و ستاد  افزود: وزارت خارجه، سفارت 
اربعین به طور مستمر در حال پیگیری هستند و به 
دلیل سلامتی مردم و برخی ملاحظات درنظر گرفته 

شده، زائران به سمت مرزها نروند.
معاون امنیتی انتظامی وزارت کشور با بیان اینکه دو 
دولت ایران و عراق و همچنین مردم دو کشور مشتاق 
اهمیت جان  اربعین هستند، گفت:  برگزاری مراسم 
مردم باعث شده تا این لحظه برنامه ای نداشته باشیم 
و این تنها به دلیل سلامت مردم است و هیچ بحث 

سیاسی دیگر مطرح نیست.
ذوالفقاری از مردم خواست به شایعات و برخی اخبار 
فاقد اصالت توجه نکنند و اظهار کرد: صرف دعوت 
عشایر و شیوخ عراقی به دلیل ارتباط نزدیک شان با 
موکب داران، ارزشی ندارد چون دولت عراق برنامه ای 
برای این کار ندارد و ویزا صادر نمی کند.وی تاکید کرد: 
مردم، موکب داران و همه زائران به اخبار رسمی توجه 

کنند. فراخوان ها از نظر ما اعتباری ندارد.
رییس ستاد اربعین با بیان اینکه حرکت های زائران 
به عراق ممنوع است، تصریح کرد: از آنجا که در مناطق 
مرزی امکانات لازم وجود ندارد و امکان ارائه خدمات 
مواجه  ممانعت  با  بروند  مرز  به  وقتی  مردم  نیست، 
می شوند و عراقی ها رسما اعلام کردند بازگشایی در 
مرزها ندارند. وی اضافه کرد: زائران شرایط کشور و 
از حرکت و راهپیمایی خودداری  بیماری را درک و 

موکب  داران  کرد:  خاطرنشان  ذوالفقاری  کنند. 
با  مدیریت اسکان و تغذیه ستاد اربعین، کمک های 
مومنانه را با بسته مشخصی طراحی و در روز اربعین 
بین نیازمندان توزیع خواهند کرد. مراسم زیارت اربعین 
مراسم  همانند  کشور  سراسر  در  اربعین  روز  در  هم 
محرم و تاسوعا و عاشورا در فضای باز و با رعایت همه 

پروتکل های بهداشتی برگزار می شود.
وی افزود: برای زیارت های اربعین، غذای بیرون بر 
تهیه شده و به افرادی که در این مراسم شرکت کردند 

تحویل داده می شود.
رییس ستاد مرکزی اربعین گفت: معتقدیم تعدادی 
از موکب داران ایرانی در عراق حضور یابند، هنوز به ما 
وعده و قولی از کشور عراق داده نشده است. اگر چنین 
شود در آن زمان تصمیم گیری می کنیم پس تا قطعی 
نشدن موضوع موکب داران هیچ حرکتی به سمت عراق 

نداشته باشند.
وی ادامه داد: همه دست اندرکاران مراسم اربعین 
و خدام اباعبدالله )ع( برای خدمت به زائران یک سال 
برنامه ریزی کردند که امروز با توجه به شرایط بیماری 
در دو کشور، اعزام نشدن زائران موجب تاسف همه 
ماست.  معاون وزیر کشور ابراز امیدواری کرد با کارهای 
فرهنگی تبلیغی، کارهای عمیق و معرفتی در سطح 
عاشورا انجام خواهد شد و همه علاقه مندان می توانند 

در این زمینه مشارکت کنند.

ذوالفقاری: دولت عراق به زائران مجوز ورود نمی دهد

حرکت زائران به مرزها ممنوع است

سودجویی از سهامداران عدالت در قالب تلفن های 
مشاوره ای جعلی

شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویه 
وجوه با انتشار اطلاعیه ای به سهامداران عدالت هشدار 
داد تا فریب تبلیغات تلفن های مشاوره ای جعلی سهام 

عدالت را نخورند.
سپرده گذاری  شرکت  دوشنبه  روز  گزارش  به 
مرکزی، این شرکت در اطلاعیه ای اعلام کرده است: 
متاسفانه برخی افراد سودجو با تبلیغات فراوان و با 
به  اقدام  عدالت،  سهامداران  به  خدمات  ارائه  بهانه 

مشاوره تلفنی کرده اند.
در این ترفند جدید، شماره تلفنی به سهامداران 
عدالت پیامک می شود تا  آنها را جهت کسب مشاوره 
و مدیریت سهام به تماس با این شماره ها ترغیب 
کنند؛ اما هزینه سنگینی متوجه سهامداران می شود.

در اطلاعیه شرکت سپرده گذاری مرکزی آمده 
است: شماره مرکز تماس این شرکت جهت کلیه 
سهامداران  جمله  از  سهامداران  با  مرتبط  موارد 
عدالت، درگاه ذی نفعان بازار سرمایه و … شماره 
سراسری ۱۵۶۹ است. همچنین سهامداران سهام 
عدالت می توانند جهت مشاهده سبد سهام عدالت 
برای  و   sahamedalat.irسامانه به  آن  ارزش  و 
به  نام در سجام  کلیه سهام خود در صورت ثبت 

سامانه ddn.csdiran.com مراجعه کنند.
در بخش دیگری از این اطلاعیه آمده است: سایر 
از  اینترنتی اعلامی  شماره تماس ها و آدرس های 
طریق پیامک، وب سایت ها و شبکه های اجتماعی 
در خصوص مشاهده سبد سهام و ارزش آن متعلق به 
شرکت سپرده گذاری مرکزی نیست و کاربران ممکن 
است در تماس با این شماره ها متحمل هزینه های 

سنگین شوند.
همچنین سهامداران عدالتی که در خصوص نحوه 
فروش و یا آخرین وضعیت سفارش فروش خود، سوال 
تماس  با شماره ۱۵۶۹  توانند  دارند، می  ابهامی  یا 
بگیرند و مشکلات و سوالات خود را با کارشناسان 

مرکز تماس دینفعان بازار سرمایه مطرح کنند.

تردد کامیون های عراقی در مرز 
مهران به حالت عادی بازگشت

مدیر اداره صنعت، معدن و تجارت مهران گفت: 
تردد کامیون های عراقی حامل کالاهای صادراتی در 
مرز مهران که بدلیل مشکل در گمرک زرباطیه عراق 
۴۸ ساعت متوقف شده بود، به حالت عادی بازگشت.

فرزاد مرادی روز یکشنبه در گفت و گو با خبرنگار 
بار  حامل  عراقی  کامیون    ۲۰۰ داشت:  اظهار  ایرنا 
علت  به  مهران  بین المللی  مرز  در  ایرانی  کالاهای 
عراق  زرباطیه  گمرک  ایکس ری  دستگاه  خرابی 
متوقف شده بودند که با پیگیری های مسوولان استان 
و رایزنی بازرگانی جمهوری اسلامی ایران در بغداد 

این مشکل رفع شد.
و  کفی  تریلر  شامل  کامیون ها  این  افزود:  وی 
مواد  حامل  عراقی  کامیونت  کامیون،  یخچال دار، 
از  پس  ساختمانی  مصالح  و  تره بار  و  میوه  غذایی، 
توقف ۲ روزه پشت ورودی گمرک عراق، عصر روز 

گذشته موفق به خروج شدند.
مرادی با بیان اینکه این مشکل مربوط به کشور 
را  خود  کامیون های  به  ورود  اجازه  که  است  عراق 
این  تجمع  از  جلوگیری  بدلیل  گفت:  نمی دهد، 
کامیون ها در مرز پیشنهاد شد این تعداد از محوطه 
مهران خارج شده و در محدوده گمرک عراق تا زمان 
رفع مشکل مستقر شوند که این مشکل در حال رفع 

شدن است و ایستایی در مرز مهران وجود ندارد.
مدیر صنعت، معدن و تجارت مهران گفت: قبل 
حامل  دستگاه  تا ۹۰۰  روزانه ۸۰۰  کرونا  شیوع  از 
با  اما  تردد می کردند  مرز  این  از  کالاهای صادراتی 

اعمال محدودیت ها مدتی این ترددها متوقف شد.
مرادی افزود: پس از مدتی مقرر شد تنها ۲ روز 
در هفته دستگاه های حامل کالاهای صادراتی عراقی 
مهران  مرز  از  عبور  اجازه  دستگاه   ۵۰۰ تعداد  به 
داشته باشند.وی یادآور شد: هم اکنون نیز روز شنبه 
صادراتی  کالاهای  حمل  کامیون های  پنجشنبه  تا 

می توانند از این مرز تردد کنند.
مرادی تاکید کرد: کالاهای مورد نیاز بازار استان 
و کشور صادر نمی شوند و از میان پنج استان دارای 
مرز مشترک با عراق تنها مرز مهران اجاز صادر کردن 
مناسبی  فرصت  می تواند  که  دارد  را  تره بار  و  میوه 

برای استان باشد.
گفت:  مهران  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیر 
و  رسمی  مرز  در  کالا  صادرات  عملیات  اکنون  هم 
سازمان  و  است  روان  و  عادی  مهران  بین المللی 
به  مربوط  امور  استان  تجارت  و  معدن  صنعت، 
مرادی  می کند.  رصد  آنلاین  صورت  به  را  صادرات 
تاکید کرد: مرز بین المللی مهران ظرفیت تردد روزانه 
یک هزار  و ۵۰۰ دستگاه حامل کالاهای صادراتی را 
دارد.  مرز بین المللی مهران از اسفندماه و زمان شیوع 
کرونا تا کنون به روی مسافران و زوار بسته است و 

تنها فعالیت تجاری در این مرز انجام می گیرد.
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در بحبوحه تداوم نقض های حقوق بشر و قوانین 
سازمان  سوری،  غیرنظامیان  حق  در  بین المللی 
بزرگ«  »نقض هایی  ارتکاب  از  گزارشی  در  ملل 
در مناطق تحت کنترل نیروهای ترکیه و نیروهای 
مسلح وابسته به آن در شمال، شمال غرب و شمال 

شرق سوریه خبر داد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از  شبکه الحره، در 
گزارش نیمه اول سال جاری میلادی شورای حقوق 
سال  در  است،  آمده  ملل  سازمان  به  وابسته  بشر 
با حقوق  که  آشکار شد  بزرگی  نقض های   ،۲۰۲۰
بشر در تضاد است؛ از زمان ورود آنکارا به عفرین، 
و  فعالیت ها  ابیض خشونت،  تل  و  ادلب  جرابلس، 

اقدامات جنایتکارانه توسعه و افزایش یافته است.
و  قتل  همچون  اقداماتی  گزارش،  این  طبق 
کشتار، آدم ربایی، انتقال غیرداوطلبانه و غیرقانونی 
و  دارایی ها  و  اراضی  بر  سیطره  و  تصرف  مردم، 
این  است؛  یافته  افزایش  اجباری  مهاجرت های 
در  و  شده  انجام  کودکان  و  زنان  در حق  نقض ها 
وهله نخست اقلیت های ایزدی، کردها و مسیحیان 
معرض  در  آنها  اکثر  که  است  داده  قرار  هدف  را 

پاکسازی نژادی در این مناطق قرار گرفته اند.
این گزارش همچنین به این موضوع می پردازد 
که چگونه افراط گرایان سوری مورد حمایت ترکیه، 
را مجبور می کردند  عفرین  منطقه  در  بازداشتیان 
را مشاهده کنند و همچنین  به خردسالان  تجاوز 
بیش از ۱۵۹ هزار کردی را مجبور به فرار کردند 

که در تغییرات جمعیتی مانند عملیات پاکسازی 
فرقه ای که در دهه ۹۰ در بالکان رخ داد، سهم به 
سزایی دارد.شورای حقوق بشر در بیانیه خود اعلام 
کرد، این قربانیان شامل کسانی بودند که به عقیده 
منتقدان  ترکیه،  مخالف  گروه های  هم پیمان  آنها 
حضور نظامی ترکیه در شمال سوریه و ثروتمندانی 

هستند که امکان باج گرفتن از آنها وجود دارد. 
شورای حقوق بشر همچنین کشته شدن ۱۱۶ 
از  را  تن  از ۴۶۰  بیش  زخمی شدن  و  غیرنظامی 
اول ژانویه تا چهاردهم سپتامبر در نتیجه انفجارهای 
ناشی از جنگ و کار گذاشتن بمب های کنار جاده ای 

توسط اشخاصی ناشناس ثبت کرده است.
عالی  کمیسر  باچله،  میچل  راستا،  همین  در 
حقوق بشر سازمان ملل، خاطرنشان کرد، بی توجهی 
با قوانین حقوق  از غیرنظامیان  آشکار به حفاظت 

بشر تناقض دارد.
وی از مقامات ترکیه خواست به قوانین بین المللی 
احترام بگذارند و به نقض های مرتکب شده توسط 
نیروهای مسلح مورد حمایت ترکیه پایان ببخشند.

کمیسر عالی حقوق بشر، ترکیه را به آغاز تحقیقات 
بی طرف، مستقل و فوری در خصوص این حوادث و 
روشن شدن سرنوشت بازداشتیان و ربوده شدگان و 
مجازات عاملان اینگونه اقدامات که در برخی موارد 
بین المللی در حد جنایت های جنگی  قوانین  طبق 

است، ترغیب کرد.

گزارش سازمان ملل درباره جنایات در مناطق تحت  کنترل 
ترکیه در سوریه

نیروی دریایی عربستان روز یکشنبه سری دیگری 
را   )HSI۳۲( نوع از  فرانسوی  تندروی  قایق های  از 

تحویل گرفت.
به گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری عربستان 
فرمانده  الغفیلی،  عبدالله  بن  فهد  سرلشکر  )واس(، 
نیروی دریایی عربستان بر مراسم تحویل و دریافت 
قایق ها نظارت داشت.براساس این گزارش، این رویداد 
در چارچوب همکاری مشترک بین عربستان و فرانسه 

در زمینه تولید و همکاری نظامی بود.
طبق گزارش واس، توافقنامه امضا شده با شرکت 
تعدادی  واردات  و  تولید  )CMN( شامل  فرانسوی 
قایق تندرو از نوع )HSI۳۲( است که بخشی از آن در 
فرانسه و بخشی دیگر در قالب برنامه انتقال تکنولوژی 
در عربستان ساخته می شوند. این قایق ها جدیدترین 

قایق های تندرو در سطح جهان هستند.فرمانده نیروی 
مراسم  این  در  عربستان در سخنرانی خود  دریایی 
اظهار کرد: این قایق ها در بالا بردن سطح آمادگی و 
قدرت جنگی نیروهای دریایی کشور با هدف تقویت 
امنیت دریایی در منطقه سهیم خواهند بود. واحدهای 
مختلف ناوگان شرقی نیز در حمایت از منافع حیاتی و 

استراتژیک عربستان مشارکت خواهند داشت.

عربستان قایق های تندروی فرانسه را تحویل گرفت

 صاحب امتیاز و مدیر مسئول: محمد رضا تقوی فرد
 زیر نظر شورای سردبیری

 لیتو گرافی و چاپ: گل آذین   
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حمله موشکی به اطراف فرودگاه بغداد
حمله موشکی به اطراف فرودگاه 

بین المللی بغداد
یک منبع به خبرگزاری 
شفق نیوز گفت، یک فروند 
فرودگاه  اطراف  به  کاتیوشا 
بین المللی بغداد اصابت کرد.

به گزارش »هم قلم« به 
نقل از ایسنا، یک منبع امنیتی امروز،  یکشنبه گفت، 
یک موشک به اطراف فرودگاه بین المللی بغداد اصابت 
افزود: آژیرهای فرودگاه در پی اصابت موشک  کرد.او 
به صدا درآمدند. رسانه امنیتی عراق نیز محل شلیک 

موشک را منطقه ابوغریب در غرب بغداد اعلام کرد.
سایت مورد نیوز نیز مدعی شده صدای انفجارهایی 
در داخل پایگاه ویکتوریا در فرودگاه بغداد شنیده شده 

است.

رئیس جمهوری الجزایر: 
از توافقنامه عادی سازی عربی با 

اسرائیل استقبال نمی کنیم
الجزایر  جمهوری  رئیس  
از  کشورش   ، کرد  تاکید 
توافقنامه عادی سازی عربی با 
اسرائیل را استقبال نمی کند و 
هرگز جزئی از آن نخواهد بود.

نقل  به  ایسنا،  گزارش  به 
رئیس جمهوری  تبون،  عبدالمجید  النشره،  سایت  از 
مادر  و  مقدس  فلسطین  مساله  کرد،  اظهار  الجزایر 

مسائل است. 
مساله فلسطین تنها با تشکیل کشور فلسطین در 
مرزهای ۱۹۶۷ به پایتختی قدس شرقی حل می شود. 
سازی  عادی  سمت  به  شتاب  از  نوعی  افزود:  تبون 
مشاهده می شود، من اظهاراتم درباره عادی سازی را 
در برابر مجمع عمومی سازمان ملل تکرار خواهم کرد. 
او تاکید کرد: اعلام رسمی تشکیل کشور فلسطین در 
حل  کلید  شریف  قدس  پایتختی  به   ۱۹۶۷ مرزهای 

بحران های خاورمیانه است.

ترامپ: 
اگر دوباره انتخاب شوم سال 
آینده بهترین سال خواهد بود!

رئیس  جمهوری آمریکا در 
توییتر نوشت: اگر مجددا انتخاب 
شوم سال آینده )میلادی( قطعا 
سال خوبی برای ما خواهد بود!

رئیس  جمهوری   ، ترامپ   
در  یکشنبه  امروز،   آمریکا  
بایدن خوابالو می خواهد مالیات ها  توییتر نوشت، جو 
را چهار برابر کند و سراغ سیستم بهداشت و خدمات 

درمانی برود، فاجعه است!
ترامپ خطاب به شهروندان آمریکایی در ویرجینیا که 
شاهد انتخابات زودهنگام ریاست جمهوری است، گفت: 
من تنها کسی هستم که بین شما و بین تغییر دوم 
می ایستم. اگر من دوباره انتخاب شوم آن صد درصد 
امن خواهد بود و اگر این اتفاق نیفتد همه چیز از بین 

خواهد رفت.


